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ULLENSVANG ARBEIDERPARTI 

      



ÅRSMØTE 

ULLENSVANG ARBEIDERPARTI 

TORSDAG 11.02.2021, KL 18, DIGITALT 

32 deltakere  

……………………………………………………………………………… 

Deltakere:  Finn Kristoffersen, Heidi Vangen, Inge Lægreid, Amund Velure, Bjørn Vivelid, 
Dagfrid Nilsen, Frode Måkestad, Ingvald Helle, Jan Lauritsen, Jarle Rasmussen, Jarle Vangen, 
John Helge Rasmussen, Kjellaug Hoaas Samland, Kjetil Kvalvik, Knut Byrkjenes Hauso, Kristin 
E. H. Moe, Lars Olav Prestegård, Lasse Tverdal, Marit J. Måkestad, Nina Haug, Oddbjørn 
Lynghammer, Olav Magnus Hammer, Roald A. Haug, Solfrid H. Moe, Svein Myrheim, Sven 
Olaf Brekke, Tommy Tverdal, Toralv Mikkelsen, Torhild H. Skogseth, Trond Instebø, Trygve 
Bolstad, Vidar Solvi 

Åpning v/leder  

Innledning ved Bjørnar Skjæran, Nestleder Arbeiderpartiet. 

Debatt/spørsmål 

Arbeiderpartiet har forbedret alle krisepakkene under koronakrisa.  
Snakket om valgkamp/program.  

Vi har 3 klare løfter: 

Vi skal skaffe arbeid for alle.  

Vi skal bygge velferdsstaten sterkere over hele landet. 

Vi skal ta vår del når det gjelder klimakrisa.  

Vi skal løfte opp de som har tapt på høyrepolitikken. Skattesystemet må omfordeles bedre. 
Vi skal stoppe avgifts-galoppen. 

Flere av medlemmene kom med gode innspill og spørsmål til nestlederen. 

 

Vi minnes våre medlemmer som er gått bort i perioden. 

Året 2021 markerer at det er ti år siden terroren rammet oss 22. juli 2011. 
En høyreekstrem terrorist drepte 77 mennesker i et målrettet politisk angrep mot 
regjeringskvartalet og Utøya. Det var Arbeiderpartiet og AUF som var målet. 
Sosialdemokratiet skulle rammes. 
Vi skal føre en politikk som fordømmer slike høyreekstreme handlinger. 
Demokratiet er skjørt, det må forsvares. 
  

  

  

 



Dagsorden for møtet: 

1. Konstituering/ 

Valg av møteleder og sekretær 

Registrering av stemmeberettigede 

Godkjenning av innkalling, dagsorden 

Valg av tellekorps 

Valg av to medlemmer til å underskrive av protokoll 

 

2. Protokoll fra årsmøte 2020 

3. Beretninger 

4. Regnskap 

5. Innkomne forslag 

6. Valg 

 

 

1. Konstituering 
 
Pr 31.12.2020 var det 157 betalende medlemmer i Ullensvang Arbeiderparti.  
NB. Dette er ikke de siste tallene, medlemsavdelingen her ikke frigitt dette enda. 
 

a) Valg av møteleder:  

• Forslag: Roald Aga Haug:  
Enstemmig valgt. 
 

b) Valg av møtesekretær:  

• Forslag: Marit J. Måkestad:  
Enstemmig valgt. 

 
c) Valg av to personer til å undertegne årsmøteprotokollen for 2019: 

• Forslag: Torill Hammer Skogseth og Vidar Solvi 

• Enstemmig valgt. 
 

d) Valg av tellekorps: 

• Forslag: Sven Olaf Brekke og Inge Lægreid 

• Enstemmig valgt. 
e) Godkjenning av innkalling og saksliste: 
f) Merknader: 

• Det hadde vært fint om innkomne forslag blir gjort kjent før årsmøtet. 

• Årsmøte-dokumentene har kommet ut for seint.  

• Gammeldags årsmøteoppsett med sakslista.  



Enkelte har ikke fått årsmøtedokumentene.  
Alle må oppdatere opplysningene sine på MittAp 

 

 

1. Protokoll 2020 
 

Kommentar til protokoll: 
 
Følgende kommentarer ble fremsatt i forhold til forslagene som ble fremmet i 2020: 
Forslaget: Delt bosted som fremste alternativ i barneloven. 
Var det vedtatt at det skulle være et temamøte?   
Det har vært et spesielt år, om en skulle hatt et slikt møte, måtte det vært et digitalt 
temamøte.  
Det ble oversendt til styret for gjennomføring av et temamøte.  
Vedtaket må rettes opp.  
Nytt forslag til  vedtak-tekst: 
Forslaget oversendes styret slik at styret kan gjennomføre et temamøte. 
 
Forslaget i forhold til hele stillinger:   
Hva gjør politikerne og arbeiderpartiet for at vedtak blir fulgt opp.  
Kommunestyret har gjort vedtak om vikarpool.  
Vi har vært klare på at 100% stillingar skal fortrinnsvis tilsettes.  
 
Ellers ingen kommentarer. 
  
 
 

3. Beretninger  

 

Årsberetning Ullensvang Arbeiderparti 2020 

  
Kommentarer:  
Det er noen som har sittet i styret som har meldt seg ut i protest med det de mener er en 
sentralisering i politikken.  
Ordet «beretning» er et gammeldags ord, «årsmelding» er et mye bedre ord.  
Årsberetningen tas til etterretning 
 

Beretning fra kommunestyregruppa v/ Trygve Bolstad 
 
Beretningen tas til etterretning.  
 
 
 
 



 
 

Årsmelding Studieleder Ullensvang AP v/ Olav Magnus Hammer 

 
Årsmeldingen tas til etterretning. 
 

Årsberetning fra Tyssedal Arbeiderlag 

Foreligger ikke. 
Det har ikke vært avholdt noen møter. De fleste medlemmene er over 80 år, så det har vært 
vanskelig å holde digitale møter. 
 

Årsberetning fra Ullensvang AUF v/ Nina Haug 

Foreligger ikke skriftlig. 
 
Beretning ble lest opp i møtet av leder, Nina Haug.  
Kommentar:  

• Skryt til AUF for at de har stått på til tross for koronaen. AUF er viktige i 
valgkampen.  

• Leder vil på styrets vegne skryte av AUF og vi ser frem til videre samarbeid. 
 
Årsberetningen tas til etterretning. 
 

Årsberetning fra kvinnepolitisk nettverk 

Foreligger ikke. 

 
4. Regnskap 
 
Regnskapet for 2019 og 2020 blir lagt fram i møtet og presentert av kasserer Bjørn Vivelid 
Det er to regnskap til godkjenning på årsmøtet.  Styret og revisor har godkjent fjorårets 
regnskap, men medlemmene har ikke godkjent dette.  Derfor må dette godkjennes i dag.  
 

Regnskapet 2019 
Godkjent uten anmerkninger 
 

Regnskap 2020  
Godkjent uten anmerkninger 
 

Budsjett 2021 

Merknader/spørsmål til budsjettet: 
 
Er det mulig å få plass til en fjerde kolonne siden valgkampbudsjettet vil variere alt etter om 
det er kommune eller stortingsvalg?   
Det skal gå an å få til. 

Budsjettet ble enstemmig vedtatt. 



5. Innkomne forslag:  
 
Høgskoletilbud. 
Ullensvang Arbeiderparti skal undersøke muligheten for å få, og eventuelt legge til rette for, 
et høgskoletilbud i kommunen. Styret i Ullensvang Ap får mandat til å sette ned en 
arbeidsgruppe som skal jobbe med dette.  
Begrunnelse: 
 Ullensvang Kommune (tidligere Ullensvang, Jondal og Odda) har barnetallet sunket gradvis 
gjennom flere tiår.  Etter endt grunnskole/ videregående skole reiser svært mange 
ungdommer ut av kommunen for å utdanne seg videre.  Et fåtall av disse ungdommene 
vender hjem igjen etter endt skolegang.  En tar gjerne studier i den alderen hvor en finner 
sin livsledsager og det er ikke uvanlig at studenter fortsetter å bo der de har studert, også 
etter endt studiet. På denne måten blir distrikt uten høgskoletilbud ofte tappet for 
ungdommer og det blir en skjevfordeling av de ulike aldersgruppene i samfunnet.  Flere 
skoler har blitt nedlagt/ foreslått nedlagt de siste årene. Dette er en direkte konsekvens av at 
det er for få barn i kommunen.  For å få flere ungdommer til å ønske å bo i vår flotte 
kommune, vil et høgskoletilbud være et viktig bidrag.  
Volda, Sogndal og Bø i Telemark er eksempler på distriktskommuner som har høgskoletilbud, 
enten som egne studiesteder eller som underavdelinger av større høgskoler.  Enkelte 
rapporter sier at studenttallet på disse stedene utgjør 40 prosent av befolkningen i 
kommunen. Sogndal har hatt den største befolkningsveksten i hele tidligere Sogn og 
Fjordane siden 70-tallet og prognosene viser at veksten også vil øke fremover mot 2050. 
Forslagsstiller: Marit J. Måkestad 
Styrets innstilling: Forslaget støttes og oversendes til årsmøtet i UAp. 
Enstemmig vedtatt. 
 
UAP skal jobbe aktivt inn mot fylke med formål om å få etablert fleire linjer/eit utvida 
tilbod på OVS.   
Det bør flyttast linjer ut i distriktet frå større stader med stort elevgrunnlag.  
OVS missar elevgrunnlag jevnt og trutt. Ein bør jobba aktivt politisk for å få flytta linjer frå 
større steder med stort nok elevgrunnlag og ut i distriktet, slik at 
elevgrunnlaget/søkjarmassen vert betraktelig utvida i distrikta Dette vil innebere at ein må 
redusera/leggja ned linjene på større stader og overføra dei til distrikta. På den måten vil ein 
kunna stogga og til og med snu skulependlinga. Ungdom kjem til å pendla/reisa til 
Ullensvang for å gå på skule. I tillegg vil våre eigne ungdommar få eit utvida tilbod lokalt.  
Lærarstaben må utvidast à Nye tilflyttarar  
Ungdommar frå andre stadar kjem hit for å bu i forbindelse med skuleà Nokre av dei kan på 
sikt bli nye «Ullensvangarar»  
Vår eigen ungdom blir lengre værande.  Fleire busett seg her.    
Forslagsstiller: Jarle Rasmussen. 
 
Innstilling fra styret: Forslaget støttes og oversendes til årsmøtet i UAp.  
 Kommentar:  Det er en markedsstyrt skole, så det er antall søkere som avgjør om vi får flere 
linjer. Forslaget bør kanskje rettes mot finansieringsmodellen.  Vi kunne kanskje hatt halve 
klasser på enkelte studieretninger.  
I praksis vil ikke dette forslaget fungere.  Det som er utfordringen for Odda VGS er at svært 
mange elever i gamle Ullensvang og Eidfjord søker seg til Voss.  Denne trenden ser en også 



ifra Hauso skule.  Odda VGS bør derfor markedsføre seg på en bedre måte. Flukten til Voss er 
altfor stor, også når det gjelder linjer som finnes i Odda.  
 
Styrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Søknad om økonomisk støtte 
Ullensvang AUF søkjer med dette Ullensvang Arbeidarparti om økonomisk støtte. I år er det 
valkamp og AUF er ein viktig del av Arbeidarpartiet sitt valkampmaskineri, samt skal vi 
fortsetta med vår vanlige aktivitet. Dette året planlegg vi å ha møter, aksjonar, 
valkampaktivitetar, reiser og skuleringar for å fremje vår bodskap og skape ein god politisk 
og sosial arena. Dette ønskjer vi at så mange som mogeleg skal kunne få ta del i, og håper 
dykk støtter oss i dette. 
Derfor håper vi at Ullensvang Arbeidarparti vil bevilge oss 8000 kr som lokallaget kan nytta i 
vårt årsbudsjett. 
Forslagsstiller: Nina Haug, lokallagsleder Ullensvang AUF 
 
Styrets innstilling: Forslaget støttes og styret foreslår  å øke summen til kr 10.000,-
.  Forslaget oversendes til årsmøtet i UAp. 
Begrunnelse: AUF er en viktig bidragsyter i valgkampen og vi trenger å rekruttere flere yngre 
medlemmer.  
Styrets innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
1. Drøfting om reservering, omorgansering av helseforetaksmodellen. 
2. Støtte aktiv initiativer som blir organisert på landsplan. 
«Ja, detta har vi venta på så lenge ....... 
I 2001 innførte Arbeiderpartiet, ved statsminister Jens Stoltenberg, 
helseforetaksmodellen i helsereformen. Det vart for dyrt å halda oss i livet når stat 
og fylke skulle driva sjukehus og andre helseforetak. Det heile skulle drivas etter 
bedriftsøkonomiske målsettingar - rein høgrepolitikk. 
Dette var starten på nedbygging av sjukehus og andre helseforetak som naturleg 
vis måtte gå ut over distriktsnorge, og konsekvensane har vorte enorme. 
Ap-ordføraren i Averøy, Ingrid Ovidie Rangønes, tar bladet frå munnen og seier at 
no er det nok. Det er motig gjort. Med helseforetaka i desse 20 åra, har det gått 
hard ut over helsetilboda i nær sagt heile landet, og sjøl i dei større byane murrar 
det. Det siste no er er stenging av fødeavdelinga i Kristiansund. 
Vi har innan Helse Fonna kjent alt dette på kroppen, bokstaveleg tala. Grasrota har 
måtte stå opp for å behalda «akutten», «føden» er borte ved Odda sjukehus, (eller 
heiter det no Ullensvang sjukehus?), mens både Valen sjukehus og Stord sjukehus 
har måtte kjempa mot «blårussopplegget» til Jens Stoltenberg. Vi kjenner og til 
Sauda og Rjukan-saken og mange andre. 
Eg vil påstå at helseforetaksmodellen blei starten på distriktsnedbygginga. 
Høgreregjeringa er ikkje dumme nok til ikkje og sjå at her opna det seg dører for 
meir sentralisering, så Erna fekk blod på tann. Kommune og fylkessamanslåinga, 
politireformen, nedlegging av utdaningsinstitusjonar m.m. At ikkje mitt eige parti såg 
kor dette bar hen, er ubegripelig. No har Senterpartiet og Framstegspartiet tatt opp 
saka for å reversera heile modellen, men det verste av alt er at AP går imot. Dette 
vil eg kalla ein mistyda lojalitet ovanfor eit gammalt vedtak i Arbeiderpartiet, som 



ikkje er «berekraftig», for å sei det slik. Det hadde vore andre prosenttal i 
meiningsmålinga før valet om dei hadde tatt dette opp sjølve. 
No vil eg oppfordra Ullensvang Herad Arbeiderparti, og andre, om å gå inn for eit 
opprop med andre kommunar, for å vingeklippa byråkratiet og «blårussen», eg trur 
nemleg at vi ikkje har sett slutten på dei problemene vi lever med i distriktsnorge. 
Det kan henda at vi må gå i protesttog igjen, og då håper eg at også fjordingane 
stiller, for vi kan ikkje flytta sjukehuset ut på «Vestsio». 
Forslagsstiller: Johan Torekoven 
Styrets innstilling: Forslaget blir oversendt til det nye styret for utarbeidelse av politikk 
som sikrer lokalsjukehusene. 
(Spørsmålet i forslaget er hvordan en styrker lokalsjukehusene og i dette forslaget Odda 
sjukehus) 
Styrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Delt bosted som fremste alternativ i barneloven. 
Dagens barnelov fremmer ikke det familie-alternativet som statistisk er bevist til å 
være det beste valget for barnets utvikling. Internasjonal forskning på 
familiekonstellasjoner og barns utvikling er krystallklar på at de barna som har god 
kontakt med begge sine foreldre kommer best ut i livet. 
Vi ser at det er spesielt på psykisk helse at mange barn som bare har kontakt med 
den ene foreldrene lider. Det må være når det er til «barnets beste» at en skal gjøre 
unntak og peke på den ene foresatte som hovedomsorgsperson. I dag er det 
motsatt, noe som fører til at mange barn mister kontakten med den ene 
omsorgspersonen i livet sitt. 
I våre naboland Sverige og Danmark har man justert lovverket for å fremme delt 
bosted. «Barn som bor to steder er mindre stresset enn barn som bor hos en av 
foreldrene etter samlivsbrudd. Det kan skyldes at andre forhold enn de praktiske er 
mer verdifullt» sier psykolog Malin Bergström. Hennes forskning ved det Karolinska 
institutet er kanskje det mest omfattende forskningsarbeid som er utført på dette 
feltet. 
Et utdrag av forskningen vises her: 
https://www.su.se/publichealth/forskning/forskningsprojekt/elvis-projektet 
Om Malin Bergstrøm: 
https://en.wikipedia.org/wiki/Malin_Bergstr%C3%B6m 
Ho har vært i Norge i 2019, og snakket på Litteraturhuset i Oslo: 
https://www.youtube.com/watch?v=mhTQPH2ela4 
 
Her støttet av professor Stein Erik Ulvund ved Universitetet i Oslo: 
https://forskning.no/sovn-helse-forebyggende-helse/skilsmissebarn-med-delt-bosted- 
har-det-best/368175 
Frode Thuen, professor ved Høgskolen på Vestlandet: 
https://www.aftenposten.no/meninger/kronikk/i/bKy42d/delt-bosted-er-best-ved- 
samlivsbrudd-frode-thuen 
Forskningen viser også at mangel på kontakt med den ene forelderen gir signifikante 
utslag på barnas psykiske helse, dette er også bekreftet av norske forskere. 
https://forskning.no/barn-og-ungdom-psykologi-samliv/skilsmissebarn-som-bor-hos- 
begge-foreldre-trives-bedre/448073 

https://www.su.se/publichealth/forskning/forskningsprojekt/elvis-projektet
https://en.wikipedia.org/wiki/Malin_Bergstr%C3%B6m
https://www.youtube.com/watch?v=mhTQPH2ela4
https://forskning.no/sovn-helse-forebyggende-helse/skilsmissebarn-med-delt-bosted-
https://www.aftenposten.no/meninger/kronikk/i/bKy42d/delt-bosted-er-best-ved-
https://forskning.no/barn-og-ungdom-psykologi-samliv/skilsmissebarn-som-bor-hos-


 
Heldigvis ser de fleste foreldre som går fra hverandre at det å ha et tett samarbeid 
for barna er det beste, og det er viktig at loven ikke øker konfliktnivået i 
barnefordelingssaker. Den norske lovteksten bør derfor justeres. 
Ullensvang Arbeiderparti vil derfor be om at dagens barnelov endres slik at delt 
bosted settes opp som det fremste alternativ, og at det også arbeides for å lage 
ordninger med økonomiske intensiver til å støtte opp om delt bosted, i de tilfellene 
der foreldrene ikke bor sammen. 
Forslag til ny lovtekst: 
Barneloven § 36 Kvar barnet skal bu fast 
Som hovedregel bør barnet bu fast hos begge foreldra. Dersom det ligg 
føre særlege grunnar, kan foreldra avtale av barnet kan bu hos ein av 
dei. Er foreldra usamnde, må retten avgjere at barnet skal bu fast hos 
begge. Dersom det ligg føre særlege grunnar, kan retten likevel avgjere 
at barnet skal bu fast hos ein av dei. 
 
Dagens lovtekst: 
“Barneloven § 36 Kvar barnet skal bu fast 
Foreldra kan gjere avtale om at barnet skal bu fast hos begge eller hos ein av dei. 
Er foreldra usamnde, må retten avgjere at barnet skal bu fast hos ein av dei. Dersom 
det ligg føre særlege grunnar, kan retten likevel avgjere at barnet skal bu fast hos 
begge.” 
Forslagsstiller: Lars Olav Prestegård 
Styrets innstilling:  
Dette forslaget er nesten identisk med forslaget forslagsstiller fremsatte i fjor.  Styret jobber 
fremdeles med dette. Pga koronaen har det ikke vært mulig å arrangere noen temadager. 
Forslaget oversendes til styret på nytt for videre behandling. 
Kommentar: 
Forslagsstiller ønsker at forslaget skal oversendes til fylkesårsmøtet. Om en skal ha et 
temamøte, må det settes en dato for dette møtet.  Det er ikke noen vits å ha temamøte 
etter at saken er behandlet i stortinget.  
Styrets innstilling ble vedtatt mot 8 stemmer.  
 
Visjon: Arbeidarpartiet skal rassikra Noreg!  
Årsmøteforslag: Me må byggja på nasjonal rassikringsgruppe sin konklusjon når det gjeld 
behovet for rassikring. 71 milliardar over 12 år. 
 
Det inneber at løyvingane til rassikring av fylkesvegar og riksvegar skal opp på 5,9 milliardar 
kroner årleg i komande NTP-periode.  
Tryggheten i alle rasfylker må koma først. Det er eitt nasjonalt prosjekt å gjera Noreg trygt. 
La oss setja ein overordna visjon om å rassikra Noreg på 12 år! 
Det er eitt nasjonalt prosjekt alle bør kunna støtta. 
I eit elles godt alternativt statsbudsjett frå Arbeidarpartiet – satsinga vår på trygge, 
framkomelege og rassikre vegar framstår som puslete. 
Den ber preg av at at me anten ikkje har skjøna dei utfordringane store delar av distrikts-
Noreg står overfor, eller at me ikkje prioriterer distrikta. 
I indre Vestland er me oppgitte over dette.  



Samferdsels- og distriktspolitikken er område der me i store delar av oponionens fell mellom 
to stolar. 
Desse stolane er no tekne av Framstegspartiet og Senterpartiet. 
Dette er område me bør eiga – det skal vera vårt prosjekt.  Ikkje berre i eigne auge, men i 
alle sine auge. 
Då må me føra ein politikk som byggjer på kjerneverdiar i sosialdemokratiet. Like 
moglegheiter og tryggleik. Folk sin arbeidsveg. Borna sin skuleveg. Me skal ha det øvst på 
lista vår. 
Eit sosialdemokratisk parti som Arbeidarpartiet må stå for ein politikk som prioriterer fyrst å 
skapa akseptable vegar for alle. 
Eit sosialdemokratisk parti skal løfta alle opp på eit minstenivå før ein aukar nivået der det 
frå før er best. 
Me meiner dette må vera like opplagt og openbart i samferdselspolitikken som det er i den 
økonomiske politikken og i resten av politikken vår. 
Rassikring og framkommelegheit fører til like moglegheiter og tryggleik. Like moglegheiter og 
tryggleik er kjerneverdiar for oss. 
Det er altså eit felt der Arbeidarpartiet må stå fremst i fylkinga. Me kan ikkje la andre parti 
vera tydelegare enn oss på dette området. 
Årsmøteforslag: Me må byggja på nasjonal rassikringsgruppe sin konklusjon når det gjeld 
behovet for rassikring. 71 milliardar over 12 år. 
Det inneber at løyvingane til rassikring av fylkesvegar og riksvegar skal opp på 5,9 milliardar 
kroner årleg i komande NTP-periode.  
Forslagsstiller: Roald Aga Haug 
Styrets innstilling:  Forslaget oversendes til årsmøtet i Vestland Arbeiderparti etter at 
forslaget er bearbeidet, slik at det stetter fylkeslagets krav til innsendte forslag (forslag 
skal være maks 5 linjer, begrunnelse maks 15 linjer) 
Kommentarer:   
Dette er et særdeles viktig tema. Denne fanen må holdes høyt. 
Fagforbundet Post Vestland vedtok på årsmøtet sitt at rassikring er viktig.  
Styrets innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
 
Det forelå et forslag til, men dette ble ikke presentert siden forslagsstiller ikke hadde betalt 
kontingent. 

Kommentarer: 
- Forklaring av medlemsansvarlig om hvordan situasjonen er. 
- Dette ble en kinkig situasjon og dialogen må bli bedre mellom styret og forslagsstillere.  
 
- Hvorfor blir en innkalt når en ikke er medlem? 
Forklaring: Når en kaller inn via Arbeiderpartiet sine sider, kan en ikke velge å kun sende til 
medlemmene som har betalt kontingent.  
 
 
 
 



6.  Valg 
     

a. Nytt styre 
Forslag fra valgkomitéen:      
 

Verv Navn Valgt for 

Leder Trygve Bolstad 1 år (ikke på valg) 

Nestleder Amund Velure 2 år (gjenvalg) 

Kasserer Bjørn Vivelid 1 år (ikke på valg) 

Sekretær Kristin E. Horne Moe 2 år (ny) 

Studieleder Olav Magnus Hammer 1 år (gjenvalg) 

Kvinnekontakt Marit J. Måkestad 1 år (ny) 

Styremedlem Kjellaug H. Samland 1 år (gjenvalg) 

1.varamedlem Yngve Jåstad 1 år (ny) 

2.varamedlem Vibeke Hagen Stenhjem 1 år (ny) 

3.varamedlem Knut Byrkjenes Hauso 1 år (ny) 

Revisor Tore Mathiassen 1 år (gjenvalg) 

 
Oppfordring fra valgkomiteen at styret må skjerpe arbeidet i året som kommer.  
Valgt ved akklamasjon. 
 

a. Valgkomité 
 
Forslag til  valgkomité og avstemning: 

 

Navn Hvilket år valgt inn: 

Finn Kristoffersen (leder) 2020 enstemmig 

Hilde Angell  20 stemmer 2018 Amanda Forstrøm 9 stemmer  

Gry Melstveit 2018  Anette Torvund  enstemmig valgt 

Lasse Tverdal   27 2018  Jarle Aarsand, 2 stemmer 

Knut Flatebø 2018   enstemmig 

Nina Haug 2019   enstemmig 

Emil Tomasgard 2020   enstemmig 

 
Kommentar:  
Det er styret som skal innstille på forslag til valgkomite og det må være en rullering på hvem 
som er med.  

 



Den nye valgkomiteen: 

Finn Kristoffersen (leder) valgt i 2020 

Hilde Angell, valgt i 2018 
Anette Torvund, valgt i 2021 
Lasse Tverdal,  valgt i 2018 
Knut Flatebø,  valgt i 2018 
Nina Haug, valgt i 2019 
Emil Tomasgard,  valgt i 2020 
  
Valgt ved akklamasjon 
 

Forslag på utsendinger til Årsmøtet i Vestland Arbeiderparti (nettmøte) 

1. Amund Velure 
2. Olav Magnus Hammer 
3. Trygve Bolstad 
4. Kjellaug Hoås Samland 
5. Nina Haug 

Vara: 

1. Roald Aga Haug 
2. Marit Jensen Måkestad 
3. Emil Tomasgard 
4. Kristin Horne Moe 
5. Bjørn Vivelid 

 
Forslag om at Roald Aga Haug blir ført opp på siste plass på lista, siden han allikevel møter 
på årsmøtet.  

 
Valgt ved akklamasjon. 

Forslag på utsendinger til Landsmøtet i Arbeiderpartiet (nettmøte) 

Roald Aga Haug 

Kjellaug Hoås Samland 

Vara: 

Trygve Bolstad 

Solfrid Horne Moe  

Valgt ved akklamasjon.  

  



Forslag på utsendinger til Representantskapet i Vestland Arbeiderparti 

Trygve Bolstad 

Amund Velure 

Kjellaug Hoås Samland 

Vara: 

Marit Jensen Måkestad 

Roald Aga Haug 

Olav Magnus Hammer 

Emil Tomasgard 

Vidar Solvi 

Kristin E. H. Moe 

 
Forslag om at Roald Aga Haug blir flyttet nederst i rekka.  
 
Valgt ved akklamasjon 
 
 
Leder takker ordstyrer for en god møteledelse og takker møtesekretær for jobben som er 
gjort.  
Takker alle for fremmøte. 

 
Protokollen er godkjent av:  

 

 
—----------------------------      —-------------------------------      —-------------------------------- 

Marit Jensen Måkestad      Torhill Hammer Skogseth        Vidar Solvi 

 

 



 

 

 

 

 

 


